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Protokół Nr 18/11 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  

                                                        w dniu 14.12.2011 r. 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia  i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący Adam Jakubowski. Na podstawie listy 

obecności stwierdzono wymagana quorum. Nieobecny Radny Roman Pawłowski . Lista 

obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia . 

 

Komisja nie wniosła uwag do przedłożonego porządku posiedzenia. Porządek stanowi zał. Nr 

2 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji . 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji nie został przyjęty ze względu na zbyt krótki 

czas pomiędzy posiedzeniami. 

  

4. Wypracowanie opinii o budżecie Gminy Międzyzdroje na rok 2012 oraz 

wieloletniej prognozie finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2012-2024 w 

oparciu o wnioski Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych i Komisji Rozwoju 

Gospodarczego        i Budżetu. 

 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w składzie: członkowie  komisji RGiB, Przewodniczący 

komisji SKiS Janusz Piłat, Burmistrz Leszek Dorosz, Przewodniczący Rady Jan Magda  oraz 

Skarbnik Agnieszka  Francukiewicz  na ostatnim spotkaniu z cyklu prac nad budżetem Gmina 

na rok 2012.  

Komisja miała na celu  wypracowanie wniosków do przedłożonego projektu budżetu, zgodnie 

z przyjętą w tym zakresie procedurą budżetową. 

 

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję w przedmiotowym temacie, w której głos zabrali: 

Radna Teresa Purgal,  z upoważnienia nieobecnego na posiedzeniu  radnego Romana 

Pawłowskiego, zgłosiła wniosek do budżetu odnośnie utworzenia strefy płatnego parkowania 

przy promenadzie. 

Burmistrz zabierając głos w tej sprawie wyraził pogląd, że jak wskazują zeszłoroczne 

przymiarki do tego zagadnienia, jest to działanie mało ekonomiczne dla Gminy ponieważ 

nakłady związane z tym przedsięwzięciem przewyższają dochód z tego tytułu. Jednak jest to 

temat otwarty i na każdym etapie  można do niego wrócić.  

Radna Dorota Klucha uważa, że strefa płatnego parkowania jest oczywiście do 

zrealizowania, ale w całym mieście, nie tylko na promenadzie, gdyż w  przeciwnym razie nie 

zdołamy nawet utrzymać  pracownika. 

Radny Janusz Piłat stoi natomiast  na stanowisku, że kiedyś należy zrealizować tę strefę . 

Uważa, że nie należy wracać   do zeszłorocznych doświadczeń ponieważ wówczas, zdaniem 

radnego  była źle skonstruowana umowa,  dlatego proponuje powrócić do strefy płatnego 

parkowania i uporządkować istniejący w mieście bałagan komunikacyjny. 

 Burmistrz zauważył, że skuteczność ściągalności  będzie niewielka choćby ze względu  

na fakt, iż wiele samochodów ludzie mają w leasingu, a kiedy zwrócimy  się do banku o 
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informację, bank nam jej nie udzieli ze względu na  tajemnicę bankową. Burmistrz jednak 

podkreślił, że  Rada zawsze ma możliwość wykazania inicjatywy uchwałodawczej w tym 

zakresie, ale osobiście  nie widzi ekonomicznego aspektu tego zagadnienia. Można jedynie 

skupić wszystkie nasze siły i wpłynąć na to, aby samochody nie stały na promenadzie. 

 

Przewodniczący Rady potwierdził pogląd Burmistrza  uważając, że nie jesteśmy 

przygotowani do tego tematu dzisiaj, najpierw należy przygotować  symulację finansową, 

zanim podejmiemy wiążące decyzje w tym zakresie. 

  

Radna Dorota Klucha zapytała o przeznaczenie środków w wysokości 200 tys. zł z         

przeznaczeniem na ochronę zabytków, czym podyktowany jest ten wydatek. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o 3 wnioski, które wpłynęły do Urzędu, a radni 

wypowiedzą się odnośnie  kwot, które mają zostać przyznane, kwota ta ma zostać podzielona    

pomiędzy zainteresowanych.  

 

Burmistrz zwrócił się do komisji z prośbą o wstrzymanie się z wnioskami 

inwestycyjnymi do 31 grudnia ponieważ wchodzimy w kolejny rok z kwotą 10 tys. w ramach 

wolnych środków na pokrycie deficytu. Natomiast niezależnie od tego  usiądziemy w 

późniejszym czasie  nad korektą do  budżetu i przeanalizujemy wszystkie oczekiwania. 

Radna Dorota Klucha stoi na stanowisku, że to co jest  zapisane, brzmi bardziej 

wiarygodnie.  

Komisja przypomniała Burmistrzowi  o problemach zgłoszonych przez dyrektorów 

placówek dotyczących konieczności termomodernizacji budynków, brakującej kwocie 41 tys. 

zł na indywidualne nauczanie w gimnazjum oraz  dochodach wypracowanych  przez szkoły w 

ramach prowadzonej działalności gospodarczej, szkoły chciały  przeznaczać te środki  na  

inwestycje. 

Radny Rafał Wolny stoi na stanowisku poglądu, że powinniśmy dać szansę dyrektorom 

placówek na wykazanie się w roli menadżerów, niech każdy ma możliwość zabłysnąć swoją 

inwencję. 

Radna Dorota Klucha zauważyła, że nie wszystkie szkoły mają takie  same możliwości, 

SP nr 2 w Wapnicy nigdy nie wypracuje takich samych środków jak SP nr 1 w 

Międzyzdrojach.. 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi przede wszystkim o zmotywowanie dyrektorów do 

działania, a Rada zadecyduje co zrobi z  ew. nadwyżką . 

Radny Michał Sutyła, zaproponował, aby postawić się w roli  dyrektora szkoły, który 

zarobi na swojej działalności i wszystkie dywidendy odda  do Gminy  bez gwarancji, że 

środki te w jakiś sposób przełożą się proporcjonalnie do osiągnięć.  Zatem brak w tym 

działaniu jakiejkolwiek motywacji,  zripostował radny Sutyła. 

Do tej pory mogliśmy wszystkim zagwarantować najpilniejsze potrzeby, ale dzisiaj sytuacja 

się zmieniła i 7 mln zł dokładamy do oświaty, otrzymujemy 2 mln subwencji, 7,3 mln zł 

wynoszą  płace i 2 mln na inne wydatki – to chyba nie jest taki zły wynik. Może należy w tym 

roku podejść do zagadnienia solidarnie i wspierać się w kryzysowej sytuacji. Niewątpliwie 

nadwyżki trafią do tych, którzy realnie wykażą brak możliwości zarobkowych. 

 

Przewodniczący odczytał wnioski, które wpłynęły do rady  w sprawie budżetu, natomiast 

Radny Janusz Piłat obecny na posiedzeniu komisji z ramienia komisji Spraw Komunalnych     

i Społecznych  przedstawił wnioski wypracowane przez komisję w temacie budżetu Gminy. 

 

Komisja analizowała  kwotę wykazaną w budżecie po stronie wydatków  w wysokości 120 

tys. zł z przeznaczeniem na zakup samochodu  na potrzeby straży miejskiej, w kontekście 
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czego radna Dorota Klucha zaproponowała ew. rozłożenie na 4 lata tego wydatku, skoro 

Gmina nie może korzystać z leasingu przy zakupie samochodu.          

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie wnioski komisji Spraw Komunalnych             

i Społecznych : 

 

WNIOSEK 1     W związku z zakupem samochodu na potrzeby straży miejskiej,  proponuje 

się przekazać  obecnie używany na potrzeby  Zakładu Ochrony Środowiska dla pracowników 

grupy ,,Międzyzdroje w kwiatach”. Za przyjęciem wniosku opowiedziało się 7  

 

WNIOSEK 2     Komisja proponuje zmniejszyć wydatki w dz. 900 rozdz. 917 § 621 dotacji 

dla ZOŚ zakup samochodu dostawczego dla grupy Międzyzdroje w kwiatach - 25 000 zł. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 7 głosami.  

 

WNIOSEK 3     Komisja wnosi o wydzielenie na terenie Zakładu Ochrony Środowiska 

miejsca do całodobowej, selektywnej zbiórki odpadów dla mieszkańców Gminy. Za 

przyjęciem wniosku opowiedział się 7 radnych. 

 

WNIOSEK 4    Proponuje się zwiększenie wydatków w dz. 900 rozdz. 917 § 621 dla ZOŚ na 

utworzenie gminnego punktu dla selektywnej zbiórki odpadów -15 000 zł. Wniosek przeszedł 

jednogłośnie 7 głosami. 

 

WNIOSEK 5     Proponuje się zmniejszyć w dzo.851 rozdz. 85154 § 421 o kwotę 2000 zł o 

zwiększyć wydatki w dziale 851 rozdz. 85154 § 439 o kwotę 2000 zł z przeznaczeniem na 

dowóz dzieci z terenów gminnych do hali sportowej na zajęcia sportowe w Międzyzdrojach. 

Wniosek poparło 7 radnych. 

 

Radny Jan Węglorz zaproponował, aby dyskutowana wcześniej kwotę  120 tys. zł. zmniejszyć 

do 100 tys. zł., natomiast pozostałe 20 tys. zł przekazać Burmistrzowi. Sprawę uzgodnił z 

Komendantem, który nie wnosi zastrzeżeń do przedłożonej  propozycji.  

 

WNIOSEK 1 ( zgłoszony przez radnego Jana Węglorza) 

Zmniejszyć wydatki w dziale  754 rozdz. 75416 paragraf 6060 o 20 tys. zł  na zakup 

samochodu dla straży miejskiej; za wnioskiem opowiedziało się 6 radny. 

 

WNIOSEK 2 ( zgłoszony przez Radnego Michała Sutyłę) 

Urządzenie placu zabaw wraz z elementami zieleni przy ul. Spokojnej przy Dębie Karczmarz 

+ 80 tys. zł; za wnioskiem opowiedziało się  6 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

WNIOSEK 3  

Zmniejszyć wydatki z przeznaczeniem  na remont   dachu OPS o kwotę 80 tys. zł. ; za 

przyjęciem wniosku opowiedziało się 7 radnych. 

 

WNIOSEK 4  

Wprowadzić zadanie pn. przebudowa drogi na odcinku schody prowadzące na promenadę 

wraz z podjazdem dla niepełnosprawnych. ( pozostało 20 tys. zł) Zadanie zostanie wpisane na 

jednej z najbliższych sesji, po uruchomieniu harmonogramu remontu ulic i chodników; za 

przyjęciem opowiedziało się 7 radnych        

 

WNIOSEK 5  
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Rozpoznanie możliwości włączenia do harmonogramu remontu ulic i chodników odcinka 

pomiędzy ul. Zdrojową a Kaplicą Stella Matutina; za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych.  

 

WNIOSEK 6  
Zakupienie przyczepki do samochodu dla ZOŚ – dotacja dla ZOŚ – 5 000 zł ; za wnioskiem 

opowiedziało się 7 radnych. 

 

WNIOSEK 7  
Zmiana uchwały w sprawie usług opiekuńczych ( dodatkowe opłaty za usługi opiekuńcze), co 

przełoży się na pewne oszczędności w budżecie 2012 roku; za wnioskiem opowiedziało się 7 

radnych 

 

WNIOSEK 8  

Zmiana uchwały dot. dot. dodatków mieszkaniowych w Gminie Międzyzdroje, co będzie 

skutkowało  zmniejszeniem wydatków w budżecie na rok 2012; za wnioskiem opowiedziało 

się 7 radnych. 

-------------- wyszła Radna Teresa Purgal, stan 6 radnych ------------- 

WNIOSEK 9 

Rozważenie możliwości, aby kwoty inwestorskie ujęte w budżecie były niższe niż w 

kosztorysie inwestycyjnym, za wnioskiem opowiedziało się 6 radnych. 

 

WNIOSEK 10  
Komisja wnioskuje o rozpatrzenie możliwości zakupienia maszyny do czyszczenia 

sztucznych nawierzchni boisk oraz maszyny do czyszczenia parkietów w hali sportowej ; za 

wnioskiem opowiedziało się 6 radnych. 

 

WNIOSEK 11  
W dziale 600 rozdz. 60016 paragraf 6050 wykreślić  zadanie budowa                 i przebudowa 

ul. Żwirowej  w Wicku wraz z jednoczesnym przesunięciem zadania do wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2014-2015 ( zał. Nr 3); za wnioskiem opowiedziało się 6 radnych. 

   

WNIOSEK 12  
Komisja wnioskuje o rozpatrzenie możliwości realizacji termomodernizacji budynków szkół 

oraz założenie hydrantów przeciwpożarowych w gimnazjum; za wnioskiem opowiedziało się 

6 radnych. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywnie zaopiniowanie projektu budżetu na rok 

2011 wraz z wnioskami przegłosowanymi powyżej; za przyjęciem opowiedziało się 6 

radnych  

Kolejne głosowanie dotyczy prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2012-2024; za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  opowiedziało się 6 radnych.  

   

6. Rozpatrzenie  bieżącej  korespondencji.(brak) 

7. Zapytania i wolne wnioski ( nie zgłoszono) 

8. Zakończenie posiedzenia . 

Na tym Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji,  wypracowane wnioski zostaną 

przedłożone Burmistrzowi w terminie wskazanym w uchwale dot. procedury budżetowej.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska  
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1. Zmniejszenie wydatków o kwotę  25 000 zł. w dz. 900 rozdz. 90017 § 6210- dotacji 

dla ZOŚ – na zakup samochodu dostawczego dla grupy „Międzyzdroje w kwiatach” 

Wniosek przeszedł jednogłośnie 7 głosami. 

2. Wydzielenie na terenie Zakładu Ochrony Środowiska miejsca do całodobowej, 

selektywnej zbiórki odpadów dla mieszkańców Gminy. Za przyjęciem wniosku 

opowiedziało się 7 radnych. 

3. Zwiększenie wydatków o kwotę 15 000 zł. w dz. 900 rozdz. 90017 § 6210 dla ZOŚ na 

utworzenie gminnego punktu dla selektywnej zbiórki odpadów. Wniosek przeszedł 

jednogłośnie 7 głosami. 

4. Zmniejszenie wydatków o kwotę 2000 zł w dziale 851 rozdz. 85154 § 4210                 

i zwiększenie wydatków o kwotę 2000 zł w dziale 851 rozdz. 85154 § 4390                 

z przeznaczeniem na dowóz dzieci z terenów gminnych do hali sportowej                         

w Międzyzdrojach. Wniosek poparło 7 radnych. 

5. Zmniejszenie wydatków o kwotę 20 000,00 zł. w dziale 754 rozdz.75416 § 6060             

z przeznaczeniem na zakup samochodu dla straży miejskiej. Za wnioskiem 

opowiedziało się 6 radnych. 

6. Urządzenie placu zabaw wraz z elementami zieleni przy ul. Spokojnej (Dąb 

Karczmarz) – kwota 80 000,00 zł. w dziale 900 rozdz. 90095 § 6050. Za wnioskiem 

opowiedziało się 6 radnych, wstrzymała się 1 osoba. 

7. Zmniejszenie wydatków o kwotę 80 000,00 zł. dział 852 rozdz. 85219 § 6050 na 

remont dachu w OPS ( pozostawiając kwotę 20 000,00 zł ). Za wnioskiem  

opowiedziało się 7 radnych. 

8. Zakupienie przyczepki dla ZOŚ z działu.900 rozdz.90017 § 6210 - dotacja dla ZOŚ 

kwota 5 000, za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych. 

9. W dziale 600 rozdz. 60016 § 6050 wykreślenie zadania: budowa i przebudowa ul. 

Żwirowej w Wicku z jednoczesnym wnioskiem o przesunięcie zadania w wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2014-2015 ( zał. Nr 3), za wnioskiem opowiedziało się 6 

radnych. 

 

Wnioski nie związane ze zmianami przychodów i rozchodów w projekcie budżetu na rok 

2012: 

 

1. dziale 851 rozdz. 85154 § 4210 Proponuje się przekazać  obecnie używany przez 

Straż Miejską samochód na potrzeby  Zakładu Ochrony Środowiska z 

przeznaczeniem dla pracowników grupy ,,Międzyzdroje w kwiatach”. Za 

przyjęciem wniosku opowiedziało się 7 radnych. 

2. Wprowadzenie zadania pn. przebudowa  ulicy Traugutta pomiędzy Promenadą 

Gwiazd a ul. 1000-lecia PP – (schody), wraz z podjazdem dla niepełnosprawnych. 

Proponuje się wpisanie zadania na najbliższej sesji, po uchwaleniu harmonogramu 

remontów ulic i chodników, za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych. 

3. Rozpoznanie możliwości włączenia do harmonogramu remontu ulic i chodników 

na odcinku pomiędzy ul. Zdrojowa a Kaplicą Stella Matutina, za wnioskiem 

opowiedziało się 7 radnych. 
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4. Zmiana uchwały w sprawie usług opiekuńczych (dotyczy procentowych opłat za 

usługi opiekuńcze), co spowoduje oszczędności w budżecie roku 2012, za 

wnioskiem opowiedziało się 7 radnych. 

5. Rozważenie możliwości, aby kwoty inwestorskie ujęte w budżecie były niższe niż 

w kosztorysie inwestycyjnym, za wnioskiem opowiedziało się 6 radnych. 

6. Rozpatrzenie możliwości zakupienia maszyny do czyszczenia sztucznych 

nawierzchni boisk oraz maszyny do czyszczenia parkietów w hali sportowej, za 

wnioskiem opowiedziało się 6 radnych. 

7. Rozpatrzenie możliwości realizacji termomodernizacji budynków szkół oraz 

założenie hydrantów przeciwpożarowych w gimnazjum, za wnioskiem 

opowiedziało się 6 radnych.   

 

 


